
Anneberg

Protokoll fört vid årsmöte i SPF Seniorerna Anneberg, 587, tisdagen
den 14 september, 2021

§ 1
Mötets öppnande Ordföranden, Eva Winkle, hälsade alla välkomna och

förklarade mötet öppnat.
§ 2
Val av ordförande
för årsmötet

Gunvar Grevstig, ordförande i SPF Seniorerna
Samorganisation Malmö, utsågs att leda årsmötets
förhandlingar. Han tackade för förtroendet och
uttryckte sin glädje över att se så många närvarande.

§ 3
Val av sekreterare
för årsmötet

Karin Helgesson Svensson valdes till sekreterare för
årsmötet.

§ 4
Val av två
protokolljusterare

Marianne Friberg och Karin Persson valdes att justera
dagens protokoll.

§ 5
Årsmötets utlysande Årsmötets stadgeenliga utlysande godkändes.

§ 6
Fastställande av
dagordning

Efter ändring av punkt 13 (medlemsavgift 2022 i stället
för 2021) fastställdes dagordningen.

§ 7
Styrelsens
verksamhetsberättelse

Eva Winkle föredrog verksamhetsberättelsen för 2020.
Denna har varit inlagd på hemsidan och fanns tillgänglig
för deltagarna på årsmötet. Verksamhetsberättelsen
godkändes.

§ 8
Ekonomisk rapport och
balansräkning

Kassör Birgitta Holmgren gick igenom resultatrapport
och bokslut för 2020 samt budget för 2021.
.

§ 9
Revisorernas
berättelse

Eftersom Gunvor Svensson ej var närvarande, läste Eva
Winkle upp revisorernas berättelse.

§ 10
Fastställande av
resultat- och
balansräkning

Mötet beslutade att fastställa 2020  års resultat- och
balansräkning.



§ 11
Ansvarsfrihet för
styrelsen

§ 12
Budget

Mötet beslutade att i enlighet med revisorernas förslag
bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020.

Budgeten för 2021 godkändes.

§ 13
Medlemsavgift för 2022 Mötet beslutade att medlemsavgiften för 2022 skall vara

290 kronor för fullvärdig medlem.

§ 14
Motioner

§ 15
Ersättning till
styrelseledamöter

En motion hade inkommit. Den gällde fruktalternativ vid
månadsmötena. Styrelsen biföll förslaget och stämman
beslutade att man skulle erbjuda frukt på försök from
januari.

Mötet beslutade att ersättningen till styrelsen ska
fördelas inom styrelsen och förbli 13000 kronor.

§ 16
Antalet
styrelseledamöter och
suppleanter

Mötet beslutade att antalet styrelseledamöter skall vara
sju ordinarie ledamöter och ingen suppleant.

§ 17
Val av ordföranden Valberedningen föreslog Eva Winkle till ordförande på ett

år.
Mötet beslutade enligt valberedningens förslag.

§ 18
Val av ordinarie
styrelseledamöter

Valberedningens förslag till styrelse.
Nyval av Lars Birve på 2 år
Kvarstående i styrelsen på ytterligare 1 år
Ewert Mårtensson, Birgitta Holmgren och Britt
Andersson.
Fyllnadsval på 1 år:
Lars Nilsson och Lea Johansson
Avgående
Inger Flink, Gunilla Nilsson och Karin Helgesson
Svensson
Mötet beslutade enligt valberedningens förslag.



§ 19
Val av
styrelsesuppleanter

Enligt beslut ingår ingen suppleant i styrelsen.

§ 20
Antalet revisorer och
revisorssuppleanter

Beslutades att välja en revisor och ingen suppleant.

§ 21
Val av ordinarie
revisorer

Valberedningen föreslog nyval av Lars Friberg som
ordinarie revisor, på ett  år.
Gunvor Svensson och Ing-Britt Alm avgår.
Mötet beslutade att välja Lars Friberg till ordinarie revisor.

§ 22
Val av
revisorssuppleant

Enligt beslut ingår ingen suppleant.

§ 23
Val av representanter
till SAMs årsmöte

Utses av styrelsen.

§ 24
Val av representanter
till Distriktets årsmöte

Utses av styrelsen.

§ 25
Antalet ledamöter i
valberedningen

Svårigheter att hitta kandidater till valberedningen, så
antalet gick ej att fastställa. Uppdrogs åt styrelsen att
fatta beslut hur det ska lösas.

§ 26
Val av valberedning Uppdraget lämnas vakant

§ 27
Avslutning Mötets ordförande tackade alla närvarande för

uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat.
Eva Winkle tackade avgående styrelsemedlemmar med
blommor och present.

Vid protokollet: Ordförande:

Karin Helgesson Svensson                                   Gunvar Grevstig

Justeras:

Marianne Friberg Karin Persson


